
LBF Valdes sēdes protokols 

Rīga, 2023.gada 6.aprīlī, sākums plkst. 16.00, beigas plkst. 18:30, attālināti 

Piedalās valdes locekļi: Jeļena Alfejeva (JA), Adriāns Imša (AI), Ilze Andersone (IA), Ivars 

Bebrišs (IB), Māris Matisons (MM), interesenti. 

Sapulci vada un protokolē: Jeļena Alfejeva 

Dienas kārtība: 

1) Par valdes locekļu funkciju sadalījumu; 

2) Par stratēģiju; 

3)  Par atlasi uz izlasēm; 

4)  Par  Nolikumu par spēlētāju sporta klasēm, kvalifikācijas punktiem un meistarballēm; 

5) Dažādi 

A. Par bridža apmācībām otrdienās viesnīcā Monika. 

Valdes sēde: 

1) Par valdes locekļu funkciju sadalījumu  

Valdes locekļi diskutē par LBF funkcijām un atbildību par to sadalījumu valdes locekļu starpā. Ir 

izteikti viedokļi, vai esošās komisijas jālikvidē, jāapvieno vai jāizveido citas.  

JA informē par STK galvenajiem pienākumiem. Ņemot vērā, ka LBF pamatfunkcija ir pasākumu 

organizēšana (saskaņā ar apstiprināto kalendāru), visiem turnīru nolikumiem jābūt savlaicīgi 

sagatavotiem un apstiprinātiem – to sagatavo STK un apstiprina valde, kā arī papildus jāveic katra 

pasākuma organizēšana, ko vajadzētu uzņemties vienam cilvēkam, kas attiecīgi nodrošinātu telpas, 

inventāru, tiesnesi u.c.  

IA un AI izsaka viedokli, ka tik drīz pēc valdes vēlēšanām lemt par atbildībām par komisijām ir 

pāragri, jo daļai no valdes locekļiem nav bijis laiks pilnvērtīgi iepazīties ar līdzšinējo valdes 

struktūru un komisiju aktuālajiem jautājumiem. Tā vietā tiek izteikts ierosinājums sadalīt valdes 

funkcijas tuvākajā laikā aktuālajos un ilgtermiņa attīstības uzdevumos. 

Pilnsapulcē ir izteikts viedoklis, ka jauniešu komisija būtu jāapvieno ar popularizācijas komisiju. 

Attiecībā uz jauniešiem aktuāli tekoši izskatīt jautājumu par federācijas atbalsta precizēšanu 

treneriem dalībai Eiropas pāru čempionātā šogad jūlijā. AI apņemas parunāt ar iesaistītajām 

personām un precizēt situāciju. 

Attiecībā uz komunikāciju AI un IA uzņemas izveidot gmail kontu ar federācijas dokumentiem, 

kas būtu strukturētā formā pieejami visiem bridžistiem, un nodrošināt piekļuves saites publicēšanu 

LBF mājas lapā.  

MM uzņemas pārskatīt apstiprināto Disciplinārkodeksu un izteikt priekšlikumus tā grozījumiem.  



IB uzņemas precizēt šī gada kalendāru (Mixed čempionāta datuma maiņa, lai tas nesakrīt ar 

Rigainvites norises laiku).  

AI uzņemas uzrakstīt e-pastu Vainikonim par Latvijas turnīru iekļaušanu bridgescanner.com. 

Izteikts viedoklis, ka jautājumu par tiesnešiem jālemj vēlākās valdes sēdēs, kad ir skaidrāks citu 

funkciju sadalījums.   

Ir izteikti arī citi priekšlikumi, ko tekoši var darīt, uzlabojot līdz šim esošo situāciju.  

 

Lēmums: 

(1) Atlikt jautājumu par LBF komisiju likvidēšanu vai pārveidošanu uz nākamo valdes sēdi; 

(2) Noteikt par atbildīgo uz laiku līdz gala lēmuma pieņemšanai: 

a. par informācijas izplatīšanu, bridža popularizēšanu – AI un IA,  

b. par STK jautājumiem – IB un MM, 

c. par jauniešiem – AI.  

2) Par stratēģiju  

Valdes locekļi diskutē par stratēģijas sagatavošanas kartību. MM uzņemas stratēģijas projektu 

sagatavot līdz 1.maijam, pēc kura valdes locekļi piedalīsies tā papildināšanā/rediģēšanā.  

Lēmums: 

(1) MM sagatavot stratēģijas projektu līdz š.g. 1.maijam. 

 

3) Par atlasi uz izlasēm 

Valdes locekļi diskutē, ka atlases kārtība jāprecizē. AI izsaka atbalstu iesūtītam viedoklim, ka 

jaukto izlasi vajadzētu veidot Kārlim Rubinam un JA, piesaistot citus izlases dalībniekus atbilstoši 

noteiktajai kārtībai, kura jāapstiprina. IA norāda, ka valdē JA, IA un potenciāli arī AI šajā 

jautājumā varētu būt interešu konflikts; AI nepiekrīt šīm bažām. JA norāda, ka jebkurā gadījumā 

nav iespējams pieņemt nekādus lēmumus bez konkrētiem nolikumu projektiem.   

Lēmums: 

(1) IB sadarbībā ar MM sagatavot priekšlikumus par Nolikumiem par atlasi uz izlasēm 

apstiprināšanai valdē. 

4) Par  Nolikumu par spēlētāju sporta klasēm, kvalifikācijas punktiem un 

meistarballēm  



J.Bendiks vērsās pie LBF valdes ar lūgumu izskatīt jautājumu par  Nolikuma par spēlētāju sporta 

klasēm, kvalifikācijas punktiem un meistarballēm interpretāciju saistībā ar SMB piešķiršanu par 

WBF pasākumiem.  

Valdes locekļi uzskata, ka šobrīd interpretācija ir esošajam nolikumam atbilstoša, bet nolikums 

jāpārskata, veicot nepieciešamos grozījumus, lai būtu cita kārtība meistarbaļļu piešķiršanai. IA 

izsaka viedokli, ka šī nav vienīgā reize, kad meistarbaļļu skaitīšanas sistēma ir bijusi neskaidra vai 

neloģiska - bieži to veicina nepilnības nolikumā vai skaidra procesa trūkums. AI piekrīt, ka 

uzskaitē ir trūkumi, jo ir turnīri, kuros viņš ir spēlējis, bet kuri nav iekļauti uzskaitītajās 

meistarballēs.JA atgādina, ka trūkstošos turnīrus var iesūtīt un tie tiek pieskaitīti, bet IA un AI 

uzskata, ka cēlonis tomēr ir skaidri definēta uzskaites procesa trūkums. 

IB uzņemas pārskatīt apstiprināto Nolikumu par spēlētāju sporta klasēm, kvalifikācijas punktiem 

un meistarballēm un izteikt priekšlikumus tā grozījumiem. IA un AI izsaka vēlmi iesaistīties 

Nolikuma grozīšanas procesā, kā arī iepazīties ar meistarbaļļu skaitīšanas metodiku nolikuma 

uzlabošanas un uzskaitīšanas procesa pilnveidošanas nolūkā. 

 

Lēmums: 

(1) IB ar IA un AI atbalstu sagatavot priekšlikumus par Nolikuma par spēlētāju sporta klasēm, 

kvalifikācijas punktiem un meistarballēm grozījumiem apstiprināšanai valdē. 

5) Dažādi  

A. Par bridžā apmācībām otrdienās viesnīcā Monika. Ir viedokļi, ka nav skaidrs jaunais 

treneris, kā arī izdevumi uz šī brīža apmācāmo skaitu ir relatīvi augsti. Notiek diskusija par 

bridža apmācībām Latvijā kopumā un tiek izteikti dažādi viedokļi, kā varētu veicināt jaunu 

bridžistu iesaisti – tai skaitā savu telpu iegāde/nomāšana, C kursu universitātēs atjaunošana un 

draudzīgas iesācēju spēlētāju vides veidošana. Valde nonāk pie secinājuma, ka bridža 

apmācības Latvijā ir stratēģijas jautājums un nav atrisināms vienas valdes sēdes laikā. 

Lēmums: 

(1) Bridžā apmācībām otrdienās viesnīcā Monika neturpināt; 

(2) Iekļaut jautājumu par bridža apmācību organizēšanu Stratēģijas dokumentā (darbību 

plānā). 


